
MOTIE

Agendapunt 9: Voorstel tot vaststellen bestemmingsplan Slobbeland

De raad van de gemeente Edam-Volendam in vergadering bijeen d.d. 9 september 2021

Onderwerp: In gesprek met omwonenden over zonnepanelen bij het Slobbeland

De Raad,

constaterende dat: 

 De mogelijkheid om overkappingen met zonnepanelen aan te leggen op het parkeerterrein 
bij het Slobbeland uit het bestemmingsplan is verwijderd na bezwaren van omwonenden.

 De bezwaarmakers zowel de komst van zonnepanelen direct bij woningen als de maximale 
overkappingshoogte van 5 meter als onwenselijk beoordelen. 

 Onze gemeente in de RES zegt te willen inzetten op zonnepanelen boven parkeerplaatsen. 

 
overwegende dat: 

 Er zover bekend nog geen overleg met omwonenden is geweest over concrete plannen. 

 De overkappingen met zonnepanelen mogelijk kunnen worden uitgevoerd op een manier 
die ertoe leidt dat er wél draagvlak voor het project ontstaat bij de omwonenden.  

 Het opgeven van dit project in deze vroege fase daarom jammer en onnodig is.

Roept het College op om:

 Met omwonenden van het parkeerterrein bij het Slobbeland in overleg te treden over hun 
bezwaren en hen op basis daarvan een aantal concrete scenario’s voor te leggen.

 Zich in te spannen om via deze weg draagvlak te creëren voor een concreet plan waarmee 
er toch overkappingen met zonnepanelen op deze locatie gerealiseerd kunnen worden. 

en gaat over tot de orde van de dag.

Ondertekening en naam:

       
       Nico M. van Straalen
 GroenLinks Edam-Volendam


